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Hei.  

Jeg ville utrykke min bekymring for det som var gjort med trær i Ådlandsvegen. Jeg forstår 

behovet for å kutte planter i nærheten av veier, for å sikre tilstrekkelig synlighet. Allikevel 

synes jeg at kutting av trær i Ådlandsvegen var gjort på en veldig uprofesjonell måte.  

De ser veldig dårlig ut nå, men det er ikke stygg utseende som er viktigst her. Poenget er at 

trær ødelagt på denne måte er mer sannsynlig til å dø i fremtiden, på grunn av åpen vei til 

infeksjoner (f.eks. sopp) og stor uttørking av deler som var knust istedenfor kuttet, som kan 

lede til det at hele tre kan tørke ut og dø.  

Vi vil ikke ha masse døde trær langs Ådlandsvegen om noen år! Og det er ikke bra for vei 

vedlikehold heller: døde trær (eller deler av de) kan lett falle på veien. 

Problemet kunne løses ved å bruke en tynn tråd, som er skarp nokk til å kutte grener nøyaktig 

(som i en gresstrimmer), istedenfor en tung og tykk kjetting som river av store biter, som det 

er nå. 

Maskinen som har gjort alt dette stod ved krysset av Håtuftsvegen med Ådlandsvegen i går 

kveld - da kunne man se hvor tykk var kjettingen brukt til å bryte og rive av grener sammen 

med store biter av trær (jeg nekter å kalle det som var gjort for trimming). Det er ikke riktig 

verktøy til dette formål!  

Jeg ville gjerne at fremtidig trimming av planter langs veier i vår kommune blir gjort på en 

annen måte og at de trær som var skadet frem til nå blir trimmet ordentlig, ved bruk av 

passelig verktøy. Jeg skulle også anbefale å gi en tilbakemelding til firma som har utført 

jobben (og heter Arbor, om jeg forstår riktig) at måten de har gjort den var ikke 

tilfredsstillende.  

Med hilsen  

Elżbieta Petelenz 

 


